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16 November 2015 / 16 novembre 2015

IOTC CIRCULAR 2015–106 / CIRCULAIRE CTOI 2015–106

Dear Sir/Madam,

SUBJECT: TRAVEL FOR THE 3RD SESSION OF THE TECHNICAL COMMITTEE ON ALLOCATION
CRITERIA (TCAC03) AND 2016 IOTC MEETING PARTICIPATION FUND (MPF)

Further to Circular 2015–104, regarding the 3rd Session of the Technical Committee on Allocation Criteria (TCAC03)
to be held on Kish Island (I.R. Iran) from 21–23 February 2016, please be informed that booking of travel to Kish Island
is highly recommended ‘as soon as possible’ due to the peak tourism season occurring in February. In addition, there
are limited seats available on flights from Dubai and Abu Dhabi on Kish Airlines (schedule attached).

Regarding the IOTC Meeting Participation Fund (MPF) for 2016, the Commission in 2015 approved a budget of
US$150,000. In accordance with the IOTC Rules of Procedure, Rule XVI paragraph 5, US$37,500 has been allocated
for the funding of travel by developing Contracting Parties to the non-science meetings. The non-science meetings in
2016 are TCAC03, CoC13, SCAF13 and S20.

Rule XVI, Para. 5. “The Fund will be allocated in such a way that no more than 25% of the expenditures of the
Fund in one year is used to fund attendance to non-scientific meetings.”

Given that the 2016 MPF is not sufficiently funded to support travel to the 2016 non-science meetings, I respectfully
request that Members indicate their preference for allocating the US$37,500 for non-science meetings in 2016.

To guide you, based on 2015 expenditures, approximately US$53,000 was spent on the meetings in Busan, Rep. of
Korea. During the TCAC02 in Muscat, Oman, approximately US$70,000 was spent with contributions from other
sources.

Madame/Monsieur,

OBJET: VOYAGE POUR LA 3E SESSION DU COMITE TECHNIQUE SUR LES CRITERES
D’ALLOCATION (CTCA03) ET FONDS DE PARTICIPATION AUX REUNIONS (FPR) DE LA
CTOI POUR 2016

En complément de la circulaire 2015–104 concernant la 3e session du Comité technique sur les critères d'allocation qui
se tiendra sur l'île de Kish (I.R. Iran) du 21 au 23 février 2016, je vous informe qu’il est fortement recommandé de
réserver votre vol pour Kish ‘dès que possible’, car février y est la haute saison touristique. Par ailleurs, il n’y a que peu
de places sur les vols pour Kish au départ de Dubaï et d’Abu Dhabi (voir les horaires ci-joints).

Concernant le Fonds de participation aux réunions de la CTOI pour 2016, la Commission a, en 2015, approuvé un
budget de 150 000 US$. Conformément à l’Article XVI, paragraphe 5, du Règlement intérieur de la CTOI, 37 500 US$
ont été alloués pour les voyages par des participants de parties contractantes en développement à des réunions non
scientifiques (en 2016 : CTCA03, CdA13, CPAF13 et S20).
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Article XVI, paragraphe 5 : « Les fonds seront alloués de telle façon que, une même année, pas plus de 25% des dépenses
ne soient allouées à la participation à des réunions non scientifiques. »

Dans la mesure où le FPR pour 2016 n’a pas un budget pas suffisant pour financer les voyages aux réunions non
scientifiques, je demande respectueusement aux membres d’indiquer leur préférence concernant l’allocation des
37 500 US$ prévus pour les réunions non scientifiques en 2016.

Pour référence, en se basant sur les dépenses de 2015, environ 53 000 US$ ont été dépensés pour les réunions de Busan,
Rép. de Corée. En ce qui concerne CTCA02, à Muscat, Oman, environ 70 000 US$ ont été dépensés, incluant des
contributions de sources tierces.

Yours sincerely / Cordialement

Dr. David T.Wilson
Interim Executive Secretary / Secrétaire exécutif par intérim

Attachments / Pièces jointes:

 Kish Airline schedule




